
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6283.

Benyújtás dátuma: 2023-11-24 15:19

Parlex azonosító: 1DU16WQ40001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dócs Dávid (Mi Hazánk) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen tervei vannak a kormánynak a 
balassagyarmati Dr. Kenessey Albert Kórház – Rendelőintézet jövőjét illetően?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 Az utóbbi időben rengeteg olyan pletyka repült fel, hogy a balassagyarmati Dr. Kenessey Albert
 Kórház – Rendelőintézet nagyon sok téren küzd nehézségekkel. Egy olyan intézményről 
beszélünk,
 melynek vonzáskörzete meglehetősen nagynak mondható. Az épületegyüttes fejlesztésével nem 
csak
 a kórházi ellátás minőségét lehetne javítani, hanem új osztályok létrehozásával garantálni lehetne a
 környéken élők egészségi állapotának javulását, a várólisták idejét pedig le lehetne csökkenteni.
 Mindenkinek, így a balassagyarmatiaknak és a környéken élőknek is joga van a színvonalas 
egészségügyi ellátáshoz!

 Így a kérdéseim a következők lennének:
 
 Milyen tervei vannak a kormánynak a balassagyarmati Dr. Kenessey Albert Kórház – 
Rendelőintézet
 jövőjét illetően?

Számíthatnak-e a balassagyarmatiak a kormány támogatására a kórházuk fejlesztését illetően?

Megtisztelő válaszát megköszönve,

Tisztelettel:
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